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YRKANDE 

 

Ramavtal Tuna torg 

 

Vi yrkar  

1. att ärendet återremitteras så att ramavtalet kan kompletteras med 

följande: -  

a. att exploatören ska stå för utbyggnaden av allmän platsmark 

såsom det var angivet i tidigare ramavtal.  

b. att det ska föras in en indikation om antalet 

parkeringsplatser, alternativt att man skriver in att man ska 

följa kommunens parkeringspolicy.  

2. att om återremissen faller skriva in att exploatören ska ta hela 

kostnaden för allmänna anläggningar och att parkeringspolicyn ska 

anges i ramavtalet. 

 

 

  

Mats Einarsson (V) 

Kerstin Amelin (V) 
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